
آرمان ملی: عزیزی خادم رئیس پیشین فدراسیون فوتبال 
کفاشیان  گفت: نظام ارباب رعیتی دیگر تمام شده؛ من و 
درخواست زیادی از فدراسیون فوتبال نداشتیم. از سوی دیگر 

امیر عابدینی معتقد است مهدی تاج تعلیق می شود! 

   نامه کفاشیان
علی کفاشیان، نامزد ریاست فدراسیون فوتبال که خواستار 
ارائه مستندات قانونی برای رد صلاحیت خود شده است، به 
فیفا و کنفدراسیون فوتبال آسیا نامه نوشت. علی کفاشیان که 
از سوی کمیته بدوی انتخابات فدراسیون فوتبال صلاحیتش 
برای پست نامزدی ریاست فدراسیون احراز نشد، دوشنبه، ۲۹ 
گانه ای به فیفا و کنفدراسیون  بهمن با ارسال نامه های جدا
و  بدوی  کمیته  تصمیم  به  را  خود  اعتراض  آسیا،  فوتبال 
استیناف انتخابات اعلام کرد و خواستار رسیدگی نهاد های 
کید دارد که او سؤالاتی را  بین المللی شد. علی کفاشیان تأ
درباره علت رد صلاحیت خود از فدراسیون فوتبال پرسید، اما با 
توجه به اینکه از روز سه شنبه، ۲۳ بهمن پاسخی از فدراسیون 
گانه ای را به  دریافت نکرده است، تصمیم گرفت نامه های جدا
فیفا و کنفدراسیون فوتبال آسیا ارسال کند. کفاشیان پیش 
از این با ارسال نامه به دبیرکل فدراسیون فوتبال خواستار 
کید کرد که در صورت عدم  اعلام دلیل رد صلاحیتش شد و تأ
پاسخگویی فدراسیون، موضوع را از فیفا و کنفدراسیون فوتبال 
آسیا پیگیری می کند. او در گفت و گو با رسانه ها نیز بر این 
کید کرده بود. کفاشیان در ارتباط با ارسال نامه گفت:  موضوع تا
»باید مشخص شود که آیا کار مسئولان فدراسیون درست بوده 
گر درست  گر کارشان درست باشد، ما هم می پذیریم، اما ا یا نه. ا
نباشد، باید انتخابات را به تعویق بیندازند تا تکلیف مشخص 
شود. من در نامه به فیفا و کنفدراسیون فوتبال آسیا نیز همین 

موضوع را خواسته ام.«

   نظر عزیزی خادم 
در  فارس  با  گفت وگو  در  خادم  عزیزی  شهاب الدین 
مورد عدم پاسخگویی فدراسیون فوتبال درباره دلایل رد 
صلاحیتش اظهار داشت: اینکه فدراسیون فوتبال حاضر 
به پاسخگویی نیست، یک بدعت بد است. وی افزود: در 
قانون به صراحت آمده تمامی تصمیم ها باید بر این مدار 
باشد و همه در برابر قانون یکسان هستند و اصل بر برائت 
افراد است مگر اینکه صلاحیت افراد در دادگاه صالح رد شده 
باشد. عزیزی خادم ادامه داد: من و کفاشیان چیز زیادی 
از فدراسیون فوتبال نخواستیم ما رعایت قانون و اجرای 
اساسنامه را از فدراسیون درخواست داشتیم و دلایل رد 
صلاحیت خود در انتخابات را؛ آیا این درخواست زیاد و بزرگی 
بوده است؟ رئیس پیشین فدراسیون فوتبال گفت: من تمام 
مراحل قانونی ثبت نام در انتخابات را طی کردم و بر اساس 
قانون و اساسنامه ثبت نامم را نهایی کردم چرا عده ای خود 
را بالاتر از قانون می دانند و هر طور دوست دارند سلیقه ای 
عمل می کنند چرا نباید قانون فصل الخطاب باشد؟ طبق 
قوانین فیفا و اساسنامه کسی که محکومیت کیفری در دادگاه 

دارد نمی تواند در انتخابات شرکت کند جالب اینکه کمیته 
استیناف با این فرد کاری نداشته اما کسانی که محکومیت 
کم قضائی ندارند را رد صلاحیت کرده است.  کیفری در محا
در کجای اساسنامه و قانون پیش بینی شده که رای کمیته 
اخلاق مانع سلب حقوق اجتماعی افراد در جامعه است؟ وی 
خاطرنشان کرد: برخورد دو گانه کمیته استیناف فدراسیون 
توهین و باعث سلب اعتماد شده است. ما مسلمان هستیم 
گونه  و هر تصمیمی که می گیریم باید بر اساس قانون و خدا
باشد نه سلیقه ای و جانب گرایانه. فوتبال ارثیه کسی نیست. 
نظام ارباب رعیتی دیگر تمام شد که عده ای خود را مستقل 
و بالاتر از قانون می دانند. سوابق و عملکرد هرکسی مشخص 
است آقایان بگذارند بر اساس قانون و اساسنامه فدراسیون 
هر کسی که اجازه حضور در انتخابات را دارد شرکت کنند. 
عزیزی خادم گفت: تا به امروز ۲ درخواست از فدراسیون 
داشتم که دلایل رد صلاحیتم در انتخابات را اعلام کنند اما 
گر تا یکی دو  متاسفانه تا این لحظه پاسخی دریافت نکردم ا
 AFC روز آینده پاسخی ندادند من هم مثل کفاشیان به فیفا و

شکایت می کنم. 

   صحبت عابدینی 
مهدی تاج به تازگی در مصاحبه ای گفت که ما به دنبال 
تخریب افراد در انتخابات نیستیم و به عابدینی هم کمک 
کردیم تا در انتخابات حاضر شود. حالا عابدینی می گوید که 
تاج با او تماس گرفته تا کمکش کند. مصاحبه با امیر عابدینی، 
کاندیدای ریاست فدراسیون فوتبال حاوی نکات جالبی 
است. او تا حدودی زیادی خود را پیروز انتخابات پیش رو 
می داند. گزیده ای از صحبت های او را در ادامه بخوانید: 
تاج با ناله به من زنگ زد تا کمکش کنم. تاج کار فوتبال را 
کلیت فوتبال احساس  کرده است. برای  مونوپل خودش 

خطر کردم. مدیریت به گونه ای طراحی شده که تا ابد الدهر 
تاج آنجاست. تاج قائل به قانون و اساسنامه نیست. تاج طبق 
اساسنامه نمی تواند در فدراسیون فوتبال باشد و ثبت نام 
می کند. هر چقدر فکر می کنم عزیزی خادم چطور حذف 
کمیت دارد و برای  شد، نمی فهمم. یک قانون برای بقیه حا
گر کفاشیان محکوم شده، جلوه محکومیت تاج  تاج نه! ا
بیشتر است. آقای تاج چرا کمیته اخلاق شما، شما را محروم 
نمی کند؟. تاج پیشنهادهایی به من داد که نامزد ریاست 
فدراسیون فوتبال نشوم. شما باور کرده بودید من کاندیدای 
پوششی هستم. گفته بودند عابدینی را با ۱۰۰ میلیون تومان 
کت می کنیم. برای اینکه من نباشم به برخی دستگاه ها  سا
حرف هایی درباره من گفتند. می خواستند من را بازی بدهند 
گرفتم وارد انتخابات شوم. از دیگر نامزدهای  که تصمیم 
ریاست فدراسیون فوتبال سالم ترم! براساس قانون و حکم 
کفاشیان و عزیزی خادم، تاج هم نمی تواند در انتخابات باشد. 
هیات های فوتبال را محتاج کردیم و دلم برای آنها می سوزد. 
کتور بدهند.  یه کاری می کنند که پول فوتبال بلوکه باشد تا فا
افتخار می کنم که پلی آف فوتبال ایران را که مظهر فساد بود 
حذف کردم انتخابات فدراسیون فوتبال با شکایت کفاشیان 
باید به تعویق بیافتد. فیفا و AFC ممکن است با تعلیق تاج 
انتخابات را با سرپرست برگزار کنند. فیفا زمانی یک فدراسیون 
را تعلیق می کند که در ساختار و بودجه تخلف روشن باشد. 
کمیته اخلاق می تواند به تصمیمات کمیته انتخاباتی ورود 
کند. قول می دهم از رسانه ها شکایت و خبرنگاری را زندانی 
نکنم. من ۹۰ درصد رئیس فدراسیون هستم و بار سنگینی 
روی دوشم است زنان ایرانی در آینده فوتبال دنیا نقش 
خواهند داشت. ۴ نفر بضاعت دارند که عهده دار فوتبال ایران 
گر رئیس فدراسیون فوتبال شوم علی دایی می آید. علی  شوند ا

دایی این بضاعت را دارد که رئیس فیفا شود
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احتمال تعلیق مهدی تاج! 

عزیزی خادم: نظام ارباب رعیتی دیگر تمام شد

لوا یک فصل تا مسی و رونالدو 
هم  ۳۶سالگی  در  لواندوفسکی  روبرت 
متوقف شدنی نیست و توانست به رکورد ۲۰ 
لیگا برسد. بارسلونا در دیدار برابر  گل زده در لا
رایو وایکانو به سختی و با تک گلی که روبرت 
لواندوفسکی از روی نقطه پنالتی به ثمر رساند به 
کنون ۲۰ گل در این  پیروزی دست پیدا کرد. لوا تا
فصل لالیگا به ثمر رسانده است. او در ۱۲ فصل از 
۱۴ فصل گذشته موفق شده است ۲۰ گل به ثمر 
برساند. مهاجم لهستانی تنها در دو فصل موفق 
نشده است بیش از بیست گل در لیگ به ثمر 
برساند. لواندوفسکی فصل ۲۰۱۵-۲۰۱۴ )اولین 
فصلش با بایرن مونیخ( و فصل ۲۰۲۳-۲۰۲۴ 
)دومین فصلش با بارسلونا( نتوانست به مرز ۲۰ 
گل زده برسد. او فصل ۲۰۱۵-۲۰۱۴ هفده گل در 
بوندسلیگا و فصل ۲۰۲۴-۲۰۲۳ نیز نوزده گل در 
لالیگا به ثمر رساند. لوا در تاریخ پنج لیگ معتبر 
اروپایی ۱۲ بار توانسته به مرز ۲۰ گل زده در لیگ 
برسد و تنها دو ستاره بیش از او توانستند مرز 
۲۰ گل زده را رد کنند که جای تعجب نیست این 
دو فوق ستاره مسی و رونالدو باشند. بر اساس 
گزارش ها بارسلونا قصد دارد قرارداد لواندوفسکی 
را تا ۲۰۲۷ تمدید کند؛ چرا که سن او روی عملکرد 

فوق العاده اش تأثیری نداشته است. 

ویژه

گفتوگو

بهروز سلطانی پیشکسوت پرسپولیس در 
خصوص نتایج ضعیف پرسپولیس در رقابت 

های آسیایی صحب کرد. 
   پرسپولیس با تساوی بدون گل مقابل 
از لیگ  آستانه حذف  النصر عربستان در 

نخبگان آسیا قرار گرفت!
متأسفانه یکی از بدترین بازی های پرسپولیس 
را دیدیم. انگار تیم دو گل پیش بود و نیازی به 
برنده شدن نداشت. فقط گندوز درون دروازه 
روز خوبی داشت. پرسپولیس مشکل تمام 
کنندگی داشت و جسارت حمله نداشت. در باور 
تیم نبود تا بتواند به گل برسد و خیلی عجیب 
گلزنی نداشت. جالب تر  که رغبتی برای  بود 
گران خانم بودند که دست از  اینکه فقط تماشا
تشویق نمی کشیدند در حالی که خیلی کمتر از 
مردان بودند و از دقیقه ۹۰ به بعد و در وقت های 
اضافه کل ورزشگاه تیم را حمایت کرد.   النصر بی 
ستاره کاملاً بدون میل بازی می کرد و بیشتر با 
پاسکاری در حال گرداندن بازی بود. متحیرم که 
پرسپولیس جرأت نمی کرد تا به آب و آتش بزند 
و در دقایق پایانی به خود آمد که دیر شده بود. 
نمی دانم چه شد که پرسپولیس تا این اندازه 
گران  ترسو و محتاط بود. در سرمای هوا، تماشا
هم یخ زده بودند و فقط خانم ها بودند که به بازی 
گرما بخشیدند. پرسپولیس نیاز به چند بازیکن در 
گر این تیم صعود  حد لیگ نخبگان دارد. حتی ا
کند و استقلال هم به الریان ببازد، در مرحله بعدی 
انصاف نیست که پرسپولیس حاضر باشد. النصر 
 ، بدون رونالدو، مانه و اوتاویو و چند ستاره دیگر
دقت می کرد و گندوز درخشش نداشت، در تهران 
برنده می شد در حالی که نگاه تمرینی به این 
بازی داشت و دیدیم بیشتر بازیکنان عربستانی 

آن بازی کردند.  
    تیم دوم النصر یک امتیاز گرفت! 

در گذشته صفت اخلاقی غیرت داشتیم که 
بازیکنان فوتبال ما خرج می کردند تا از اعتبار تیم 
و کشورشان دفاع کنند. گویا غیرت پرسپولیسی ها 
خشکیده بود که گذاشتند تیم دوم النصر یک 
امتیاز بگیرد. بی تفاوت بودن در تیم را حس 
کردیم. این همه هزینه می شود تا النصر با تیم 
کنار پرسپولیس،  دوم خود امتیاز بگیرد. در 
استقلال هم در آسیا کار خاصی نکرده است. حالا 
هر کدام به مرحله حذفی بروند، فرقی نمی کند، 
چون آنجا حذف می شوند. بحث سهمیه ما 
برای لیگ نخبگان هم اهمیتی ندارد، چون وقتی 
نمایندگان ما نمی توانند از اعتبار کشورمان دفاع 
کند، فایده ای ندارد. اصالت پرسپولیس را زیر 
سوال بردند و کاری کردند که حرفی برای گفتن 
نداشته باشیم، چون همانند تیمی معمولی 

بازی کردند.  

سلطانی: 
گذاشتند تیم دوم النصر 

یک امتیاز بگیرد

 محرومیت حسین رسولی  
به حالت تعلیق درآمد

ایسنا: کمیته تجدیدنظر انضباطی فدراسیون 
دوومیدانی پس از بررسی اعتراض حسین رسولی، 
ادله این ورزشکار را وارد ندانست، اما با توجه 
به اظهار ندامت رسولی و در راستای حمایت از 
ورزشکاران، حکم کمیته بدوی را به حالت تعلیق 
درآورد که با این شرایط حسین رسولی منعی برای 
حضور در اردوهای تیم ملی و رقابت های ملی و 
بین المللی ندارد. پس از مسائلی که در ارتباط با 
حسین رسولی، عضو تیم ملی دوومیدانی پیش 
آمد، کمیته انضباطی فدراسیون تشکیل جلسه 
داد، حکم خود را صادر و به این ورزشکار ابلاغ 
کرد. حسین رسولی نیز در مهلت قانونی، اعتراض 
خود نسبت به این حکم را اعلام و درخواست 
خود برای تجدیدنظر را به فدراسیون ارائه 
کرد. در پی درخواست تجدیدنظرخواهی این 
، کمیته تجدیدنظر انضباطی تشکیل  ورزشکار
کرد. طبق  جلسه داد و حکم خود را صادر 
تصمیم این کمیته محرومیت حسین رسولی 
به حالت تعلیق درآمد و این ورزشکار منعی 
برای حضور در اردوهای تیم ملی و همچنین 

مسابقات داخلی و بین المللی ندارد.

منهایفوتبال

کوتاه

: هافبک های پرسپولیس ۱۷ توپ لو دادند چراغپور

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

  تیم فوتبال پرسپولیس در رقابت های 
هفته هشتم و پایانی دور گروهی لیگ نخبگان 
آسیا از ساعت ۱۹: ۳۰ دوشنبه، ۲۹ بهمن به 
مصاف النصر عربستان رفت که این دیدار 
 ، بدون گل به پایان رسید. جلال چراغپور
کارشناس و مربی فوتبال، در گفت وگو با ایسنا 
درباره این بازی بیان کرد: با دو نگرش به بازی 
پرسپولیس نگاه کنیم. تفاوت نگاه کردن به 
فوتبال در پرسپولیس و النصر را به روشنی در 
این بازی دیدیم. بازی دو تیم هیچ شباهتی به 
هم نداشت. ما در زمین خودمان بازی کردیم 

و هیچ بهانه ای برای این شکل بازی کردن 
نداریم. سبک بازی النصر با یک استراتژی 
تعریف می شد که مشهور است و هواداران 
زیادی در دنیا دارد. هرچه نزدیک ترشدن به 
محوطه جریمه حریف و هرچه بیشتر ماندن 
در این حالت. یعنی به محوطه جریمه حریف 
نزدیک شویم و هر چه بیشتر بمانیم. این 
کرد.  که عربستان با ما بازی  فوتبالی بود 
فوتبالی که پرسپولیس بازی کرد آن بود که هر 
کس به سلیقه خودش هر کاری که خواست 
انجام دهد. فردی بلند بزند، فردی پستش 

را رها کند یا هافبک وسط ما نزدیک ۱۲ تا ۱۳ 
توپ را لو بدهد؛ در حالی که هافبک وسط 
آنها موتور تیم شان بود. او ادامه داد: هافبک 
گر فیلمی از  ما هر چه می گرفت لو می داد. ا
خلاصه بازی پرسپولیس از توپ هایی که 
فقط هافبک های وسط آنها را لو دادند تهیه 
شود بالای ۱۷ توپ وجود دارد که لو رفته 
گر ضبط کنند و روی آن شماره  است. یعنی ا
بگذارند بالای ۱۷ مورد می شود. این به ما 
نشان می دهد که یک تیم بابرنامه مربی از 
روی نیمکت بازی می کند و یک تیم برنامه 

ندارد و تنها بر اساس حادثه بازیکنان را قرار 
می دهد و تعویض شان می کند که آیا بشود یا 
نشود. در مجموع، ترکیبی که پرسپولیس در 
۱۵ دقیقه آخر بازی داشت، ترکیب اصلی اش 
است. این را بارور کرده و بیشتر روی آن کار 
که آن هم  کند. فقط با یک مورد تعویض 
هافبک وسط آنهاست، می توانند در بقیه 
دستاوردی  بگیرند.  نتیجه  بازی هایشان 
که این بازی برای مربی داشت این بود که 
ترکیب تیمش را پیدا کرد، به جز یک نفر در 

میانه میدان. 

رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
گفت: شعارها و اعتراض های هواداران را 
می شنوم و به شدت ناراحت هستم اما از آنها 

می خواهم به بازیکنان، بی غیرت نگویند. 
   اعتراضات 

رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
در گفت و گو با سایت رسمی این باشگاه اظهار 
داشت: شعارها و اعتراض های هواداران 
را می شنوم. به شخصه به شدت ناراحت 
هستم و می دانم در شرایط فعلی آنها چقدر 
نگران هستند. اینکه نمی دانند شرایط چه 
می شود آنها را وارد استرس و دلهره بیشتری 
هم می کند. حق با هواداران است؛ هم به 
خاطر این ناراحتی و هم برای شعارهایی که 
سر می دهند ولی قرار نیست شرایط این طور 
بماند. مطمئن باشید که اعتراض ها را با جان 
و دل می شنوم و برنامه ای هم در دستور کار 
باشگاه قرار دادیم تا سامانه ای را به انتقال 
با  هواداران  نظرات  و  انتقادها  مستقیم 

مدیرعامل و هیات مدیره اختصاص دهیم. 
   النصر 

خیلی  بازی  این  برای  داد:  ادامه  وی 
کردیم سه امتیاز را بگیریم. اعضای  تلاش 
گذاشتند ولی  تیم صددرصد توان خود را 
باید واقعیت ها را بپذیریم و بعد در ادامه 
کنیم. همین بازی  با درک درست حرکت 
دیروز و عمق اسکواد تیمی النصر ما را با 
خیلی از واقعیت ها روبه رو می کند. در بحث 
آسیا واقعیت این است که باشگاه های دیگر 

انجام  هنگفتی  امکانات  و  سرمایه گذاری 
کشورها به شکلی  داده اند. حرکت بعضی 
بوده است که به دنبال جدا شدن از آسیا 
اروپا هستند.  و حضور در لیگ قهرمانان 
درویش گفت: همه دیدیم تیمی مانند النصر 
کیفیت بسیار بالا در  می تواند با دو تیم با 
مسابقه شرکت کند. در شرایطی که همین 
حالا هر ۴ روز یک بار مسابقه، تیم های ما را 
دچار خستگی و فوتبالزدگی کرده است. با 
این شرایط ما راهی طولانی تر از قبل در پیش 
داریم تا خود را از نظر ساختاری و سازماندهی 
به سطح بالای آسیا برسانیم. این نتایجی 
رقم  آسیا  تیم ها در  این  کنون توسط  ا که 
می خورد و می بینیم؛ نتیجه برنامه ریزی و 

سرمایه گذاری کلان کشورهایی است که این 
باشگاه ها در آنها حضور دارند. 

   حل مشکل 
مدیرعامل پرسپولیس خاطرنشان کرد: 
ناراحتی و دغدغه هواداران را درک می کنیم. 
کنید ابتدا باید  برای اینکه مشکل را حل 
قدرت پذیرش واقعیت وجود داشته باشد. 
واقعیت دیگر این است که در دو سال گذشته 
کادر فنی بودیم. بخش  ما درگیر تغییرات 
مهمی از انرژی و تمرکز ما به آن سمت رفت 
انرژی  و  تمرکز  بازیکن  جذب  بخش  در  و 
کنیم  لازم را نداشتیم. البته باید یادآوری 
گیر سقف بودجه که برای  قوانین دست و پا
ما سختگیرانه اجرا شد و برای دیگران با 

مصوبات شبانه به اجرا در نیامد نیز تاثیر 
بسزایی بر این مسأله گذاشت. باید توجه 
کرد که انرژی زیادی از ما صرف از بین بردن 
نقشه هایی شد که در این مدت برای توقف 
پرسپولیس گرفته اند اما هواداران بدانند قرار 
نیست دنبال بهانه باشیم و باید راهی را برویم 

که به موفقیت می رسد. 
    قهرمانی ها 

در  پرسپولیس  داد:  ادامه  درویش 
را  زیادی  گذشته قهرمانی های  سال های 
با همین بازیکنان و بازیکنانی نظیر آنها به 
دست آورده است. این بازیکنان الان مثل 
نبرد  که در میدان های  سربازانی هستند 
گون دچار آسیب و زخم شده اند. پس  گونا
که این جنگ و  کنیم  کمک  باید به آن ها 
میدان نبرد را بهتر از همه می شناسند. آنها 
برای پرسپولیس جنگیدند و افتخار آورده اند 
کثر  و قطعا شایسته بسیاری نامهربانی ها و ا
شعارها نیستند. خواهش ما این است که 
هواداران از آن ها حمایت کنند. اشکالی ندارد 
علیه من شعار بدهند، آن را به جان می خریم 
کنند. علیه من شعار  را مستثنی  ولی تیم 
بدهید ولی به بازیکنان نگویید بی غیرت! 
تخریب روحیه بازیکنان فقط کار را برای ترمیم 
تیم و کادر فنی سخت تر می کند. هواداران 
باید کمک کنند تیم به ثبات قبلی خود برسد 
گر غیر از این باشد، تیم وارد سیکل و  چون ا
چرخه معیوبی خواهد شد که روند بهبودی 

را طولانی تر خواهد کرد. 

 محرومیت بیش از یک جلسه ای 
زکی پور و تعلیقی عالیشاه

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال بازیکن سپاهان را 
به دلیل شادی گل جنجالی اش با حکم محرومیت جریمه 
خواهد کرد. جلسه کمیته انضباطی برای رسیدگی به اتفاقات 
و حاشیه های دیدار تیم های سپاهان و پرسپولیس در جام 
حذفی، روز دوشنبه برگزار شد. در همین راستا پیگیری 
تسنیم نشان می دهد کمیته انضباطی درباره شادی گل 
جنجالی میلاد زکی پور ظاهراً تصمیم به محرومیت این 
بازیکن گرفته است. کمیته انضباطی حرکت زکی پور را مصداق 
۶۰ آیین نامه انضباطی دانسته و به دلیل تحریک  ماده 
کرده است. محرومیت  هواداران، این بازیکن را محروم 
زکی پور قطعی و بیش از یک جلسه خواهد بود. همچنین 
درباره حرکت امید عالیشاه پس از اخراج از زمین نیز کمیته 
انضباطی این بازیکن را با محرومیت تعلیقی جریمه خواهد 
کرد. همچنین افشین پیروانی به دلیل برخورد فیزیکی با 
یکی از عوامل مسابقه پس از سوت پایان بازی، به پرداخت 
جریمه نقدی محکوم خواهد شد. کمیته انضباطی راجع به 
سایر اتفاقات این مسابقه و همچنین شعارهای هواداران نیز 

جرایمی در نظر گرفته است که به زودی اعلام خواهد شد. 

قلعه نویی: بازی با آرژانتین
 ۲- ۳ میلیون دلار هزینه دارد

امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی فوتبال ایران در خصوص 
برنامه های خود پس از صعود به جام جهانی و دیدارهای 
دوستانه با تیم های بزرگ دنیا گفت: ما در تاریخ ۴ دی سال 
جاری، به فدراسیون فوتبال نامه ای ارسال کردیم و خواستیم 
پس از صعود به جام  به جام جهانی، با چه تیم هایی بازی 
کنیم. این تیم ها هم تیم های سطح بالایی هستند، اما 
گر بخواهیم  یکسری مشکلات وجود دارد و به عنوان مثال، ا
با آرژانتین بازی کنیم، باید ۳- ۲ میلیون دلار پول بدهیم، اما 
این خواسته ما بوده است و باید عیار ما مقابل تیم های بزرگ 
مشخص شود تا در جام جهانی با روحیه بهتر و اشتباهات 
کمتری ظاهر شویم. ما این برنامه را جلوتر داده ایم که پس 
از صعود به جام جهانی، مسئولان دنبال این باشند در 
این فیفادی ها بتوانند دیدارهای خوبی را شکل دهند. 
قلعه نویی در خصوص توسعه روند تیم های ملی با حضور 
وزیر ورزش و جوانان اظهار کرد: باید در ابتدا از کیومرث 
هاشمی تشکر کنیم. او زحمات زیادی در وزارتخانه کشید. 
ورزشی ها دغدغه داشتند که پس از آقای هاشمی، چه کسی 
وزیر ورزش و جوانان می شود اما وقتی نام آقای دنیامالی به 
عنوان وزیر بعدی آمد، خیال شان راحت شد. دنیامالی، یک 
مدیر قدرتمند و یک مدیر سیاسی – ورزشی است و این به 
ورزش ما کمک می کنند. وی در پایان گفت: دنیامالی هر کجا 
که بوده است در توسعه زیرساخت ها، مهارت بسیار خوبی 
گر ما بتوانیم سرانه ورزش مان را بالا ببریم، به  داشته است و ا
جامعه مان خیلی کمک کرده ایم. فوتبال مقوله ی پیچیده ای 
است و با همه در ارتباط است و با فوتبال می توان جلوی 
خیلی از آسیب ها را گرفت. ما باید یک نگاه ویژه به فوتبال 
داشته باشیم و فکر می کنم می تواند کمک شایانی به ورزش 

ما از نظر فنی و زیرساختی کند. 

دفاع ضمنی اسطوره اینتر از طارمی
پیشکسوت و اسطوره تیم فوتبال اینتر درباره صحنه ای 
در دربی ایتالیا که طارمی بابت آن به شدت مورد انتقاد قرار 
گرفته، توضیح داد. عملکرد مهدی طارمی در دیدار تیم 
 A فوتبال اینتر مقابل یوونتوس در هفته بیست وپنجم سری
ایتالیا )دربی ایتالیا( که با شکست نراتزوری همراه بود، انتقاد 
برخی از رسانه های ایتالیایی را به دنبال داشت. با وجود 
انتقادات گسترده از طارمی، جوزپه برگومی که به عنوان 
اسطوره اینتر تمام دوران فوتبالی خود را در این تیم گذرانده و 
در شبکه »اسکای اسپورت« بازی های قهرمان فصل گذشته 
سری A را تحلیل می کند؛ تا حدی از عملکرد مهاجم تیم ملی 
فوتبال ایران دفاع کرد. وی در این باره گفت: می پرسید چرا 
طارمی در صحنه ضد حمله اینتر توپ را به لائوتارو مارتینس 
نرساند؟ چون مدافعان یوونتوس عملکرد خوبی داشتند؛ 
البته او توپ را در اختیار داشت و باید بدن خود را در مسیر 

آن قرار می داد. 
 

آنچلوتی: موافق پپ نیستم 
سرمربی تیم فوتبال رئال مادرید وضعیت تیمش پیش از 
بازی برگشت با منچسترسیتی را تشریح کرد. کارلو آنچلوتی 
گردانش در دور برگشت پلی آف راهیابی به مرحله  که شا
گو  یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا در ورزشگاه سانتیا
برنابئو پذیرای منچسترسیتی خواهند بود، با حضور در 
کنفرانس خبری پیش از این دیدار گفت: بازی فردا دشوار و 
کنش به اظهارنظر اخیر پپ  پیچیده خواهد بود. وی در وا
گواردیولا که گفته تیمش با وجود شکست ۳ بر ۲ در بازی 
رفت یک درصد شانس صعود به مرحله بعد لیگ قهرمانان 
اروپا را دارد، اظهار داشت: من با این نظر او موافق نیستم. ما 
تنها فکر می کنیم که برتری کوچکی نسبت به منچسترسیتی 
داریم که باید از آن بهره لازم را ببریم. رویکرد ما برای بازی فردا 
- صفر یا شکست  این طور است که انگار بازی را با نتیجه صفر
یک بر صفر آغاز می کنیم. سرمربی ایتالیایی رئال مادرید درباره 
وضعیت بازیکنانش هم خاطرنشان کرد: آنتونیو رودیگر و رائول 
آسنسیو ممکن است فردا در قلب خط دفاعی بازی را آغاز 
کنند و چوامنی هم به خط میانی بازگردد. تا فردا باید ببینیم 
چه می شود. فدریکو والورده هم که از بازی قبلی مشکلی 
دارد، باید ببینیم که پیش از بازی فردا چه حسی دارد. لوکاس 
واسکس نیز هنوز ریکاوری کامل نکرده است. کارلتو همچنین 
در خصوص داوری ها در اسپانیا گفت: دیدن اتفاقاتی که 
خ می دهد، خیلی سورپرایز کننده است. ما قطعاً از این  ر
وضعیت راضی نیستیم و برخی تصمیمات را درک نمی کنیم. 
ک  VAR مسئولیت زیادی را از داوران گرفته و این خطرنا
است. من با داوری ها در اروپا راحت ترم چون VAR کمتر 
مداخله می کند. در لیگ قهرمانان اروپا بهترین داورها قضاوت 
می کنند و کیفیت داوری ها بالاتر است. تیم های رئال مادرید و 
منچسترسیتی از ساعت ۲۳: ۳۰ چهارشنبه - به وقت تهران در 

گو برنابئو به مصاف هم می روند.  ورزشگاه سانتیا

درویش: علیه من شعار بدهید اما به بازیکنان، بی غیرت نگویید 


